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Viser til deres brev ang høringsuttalelse om HI sitt forslag til kvote på steinkobbe For jaktsesongen 
2023.En ser at det er foreslått en liten økning i Vestfold fylke til 50 indevider. Det er en positiv utvikling,- 
men ut fra våre medlemmers visuelle oppservasjoner hadde vi håpet på en ytterligere økning. 
I området rundt Holmestrand og Tofte er det så mye steinkobbe at et av våre medlemmer ikke kan sette 
dagsett etter lyr,- da det kun er hoder igjen på garna. 

For Vestfold Fiskerlag 

Frode Christiansen 


